
CORNER BEAD
护角线它是为了解决建筑施工中长期存在的墙角不直、不平、不美观、易损坏等质量通病而

自主研发的。

护角线有金属护角线，金属护角网又名楼梯护角网|楼梯踏步网|拉网护角网|菱形护角网|
它的特点是：

1、金属护角条双面采用高质量镀锌材料制成，防老化、耐腐耐火、有效防止生锈。

2、金属护角条精确的锐角尺寸设计，避免了边角受到撞击时的集中受力，将外力均匀分散

到四周的边缘部分，有效保护阳角的完好无损。

3、金属护角条分冲孔和扩张两种，不但方便打钉且使得护角条与边角部位的石膏板或者其

他粘结材料结合的更加牢固。

4、金属护角条墙角施工无需靠木条板，初级抹灰工可同样做出完美的墙角直线，缩短施工

时间，有效的降低了施工成本。采用高强度的 PVC原料制造，耐腐蚀、抗冲击、防老化、

耐侯性好，具有优良的机械，力学性能等。

材质：镀锌钢板、不锈钢板、铝合金板。

板厚：0.3-0.8mm
边宽：18*18mm/25*25mm/30×30mm、40*40/50×50mm、60×60mm、75x75mm。

长度：常规 1m-3m，也可依客户要求制做。

用途：护角网以镀锌钢板或不锈钢板扩张拉伸两翼而成。护角网的扩张两翼可以与灰泥牢固

结合，形成光滑、平直、简洁的角部，同时保护角部防止碎裂，且施工容易、成本低廉，可

节省大量时间。

Perforated Corner Bead it is to solve the long-term existence of the building construction

of the corner is not straight, uneven, not beautiful, easy to damage and other quality

problems and independent research and development.

Angle line has metal Angle line, metal Angle net also known as stair Angle net | stair step

net | mesh Angle net | diamond Angle net |

It features:

1, the two sides of the metal Angle guard is made of high-quality galvanized material,

anti-aging, corrosion resistance and fire resistance, effectively prevent rust.

2, the precise design of the acute Angle of the metal Angle guard bar, to avoid the impact

of the edge of the concentrated force, the external force evenly distributed around the

edge, effectively protect the intact Yang Angle.
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3, the metal Angle guard is divided into two kinds of punching and expansion, not only

convenient to nail and make the Angle guard and corner parts of gypsum board or other

bonding materials more firmly.

4, the metal Angle protection bar corner construction does not need to rely on the wooden

plank, the primary plastering worker can also make the perfect corner straight line,

shorten the construction time, effectively reduce the construction cost.Made of high

strength PVC raw material, corrosion resistance

mechanical properties.

Material: galvanized steel plate, stainless steel plate, aluminum alloy plate.

Thickness: 0.3 0.8 mm

Side width: 18*18mm/25*25mm/30×30mm, 40*40/50×50mm, 60×60mm, 75x75mm.

Length: 1m-3m conventional, can also be made according to customer requirements.

Usage: Angle guard net is made of galvanized steel plate or stainless steel plate.The

expanded wings of the hornguard can be firmly combined with the plaster to form a

smooth, straight and simple corner, and at the same time to protect the corner from

fragmentation, and the construction is easy and the cost is low, which can save a lot of

time.

Material: galvanized,stainless steel,aluminum
Thickness:0.3-0.8mm
Side size: 18*18mm/25*25mm/30×30mm、40*40/50×50mm、60×60mm、75x75mm。

Length:standard 1m-3m , can be made as request
Usage:made of galvanized steel plate or stainless steel plate.The expanded wings of the
hornguard can be firmly combined with the plaster to form a smooth, straight and simple
corner, and at the same time to protect the corner from fragmentation, and the
construction is easy and the cost is low, which can save a lot of time.
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拉伸护角网

材质：镀锌钢板、不锈钢板。

板厚：0.3-0.8mm
长度：常规 1m-3m，也可依客户要求制做。

孔规格：5×15mm、10×20mm、10×30mm
边宽：30×30mm、50×50mm、60×60mm、75x75mm
Expanded Corner Bead
Material：galvanized，stainless steel
Thicnkness: 0.3-0.8mm
Length: standard 1m-3m , can be made as request
Hole size: 5×15mm、10×20mm、10×30mm
Side size:30×30mm、50×50mm、60×60mm、75x75mm
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z形修边线系列在一些特殊的工程中，对墙与墙之间、墙与地之间阴角的处理也提出了更高

的要求。如医院、食品厂、药厂、商店、以及卫生间，用户不希望这些阴角最终成为藏污纳

垢、细菌滋生，难以做清洁处理的死角。因此，用阴角修边线能使这些阴角形成一个小圆弧，

从而更易清洁和保持美观。

Z型护角产品特点

1、Z型护角双面采用高质量镀锌材料制成，防老化、耐腐耐火、有效防止生锈。

2、Z型护角精确的锐角尺寸设计，避免了边角受到撞击时的集中受力，将外力均匀分散到

四周的边缘部分，有效保护阳角的完好无损。

3、Z型护角分冲孔和扩张两种，不但方便打钉且使得护角条与边角部位的石膏板或者其他

粘结材料结合的更加牢固。

4、Z型护角墙角施工无需靠木条板，初级抹灰工可同样做出完美的墙角直线，缩短施工时

间，有效的降低了施工成本。

Z型护角使用方法：

1、Z型护角先将金属护角条剪切至所需长度，并在阳角处涂抹粘接石膏以粘接金属护角条，

或直接用螺钉固定在阳角处。

2、Z型护角将金属护角条沿阳角处粘贴至填缝料上，并轻轻挤压使之粘结牢固。每边覆盖

100mm宽的填缝料，待干。

3、Z型护角第二层填缝料干燥后用砂纸轻轻打磨填缝料表面。

4、Z型护角涂抹第三层填缝料每边约 200mm宽。

材质：镀锌钢板、不锈钢板、铝合金板。PVC .板厚：0.3-0.5mm长度：常规 2.4m-3m，也

可依客户要求制做。

Z type Angle protector

In some special projects, the treatment of shadow Angle between wall and wall and

between wall and ground also has higher requirements.Be like hospital, food factory,

pharmaceutical factory, shop, and toilet, the user does not want these shade Angle to

become finally collect filth, bacterium to breed, do the blind corner of clean processing

hard.As a result, trimming the edges with negative corners creates a small circular arc that

is easier to clean and maintain.

Features:

1, Z Angle double side is made of high quality galvanized material, anti-aging, corrosion

resistance and fire resistance, effectively prevent rust.

2, Z type Angle guard precise size design of acute Angle, avoid the impact of the edge of

the concentrated force, the external force evenly distributed to the edge of the surrounding

part, effectively protect the intact Yang Angle.

3, Z type Angle guard punching and expansion of two kinds, not only easy to nail and

make the corner guard bar and corner parts of gypsum board or other bonding materials

more firmly.
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4, z-type corner protection construction does not need to rely on wooden slats, primary

plastering workers can also make a perfect corner line, shorten the construction time,

effectively reduce the construction cost.

Z type Angle protector:

1, Z type Angle guard first cut the metal Angle guard to the required length, and apply

adhesive plaster in the positive Angle to bond the metal Angle guard, or directly fixed with

screws in the positive Angle.

2. Type Z Angle guard stick the metal Angle guard strip along the positive Angle to the

joint filler, and gently squeeze it to bond firmly.Cover 100mm wide caulking material on

each side and leave to dry.

3. Gently polish the surface of the seam filling material on the second layer of z-type Angle

protector with sandpaper after it is dry.

4. Apply the third layer of seam filler with a width of about 200mm on each side.

Material: galvanized steel plate, stainless steel plate, aluminum alloy plate.PVC. Plate

thickness: 0.3-0.5mm length: 2.4m-3m conventional, can also be made according to

customer requirements.
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补缝线又叫补缝条、PVC补缝条，冲筋条、标准线，呈 T型线的样子，是金属或塑料 PVC
材料制成，主要用于墙体裂缝处补缝和石膏板吊顶裂缝处填缝用，是价格实用，施工简单的

填缝条。只要往缝里填满石灰腻子，再塞进补缝线，把它按平直之后，再刷一层，自然风干

后打磨砂即可。这种补缝线抗拉抗压抗拉性能很好，是装修工程必备材料。

T型补缝条不同于地胶补缝条，这个应用范围更广泛，主要用于石膏补缝条，补缝条平角线，

主要的是 PVC塑料补缝条，也有要求标准更高的会用金属补缝条。

Caulking Strip is made of metal or plastic PVC material. It is mainly used for caulking

cracks in wall cracks and cracks in gypsum board ceiling. It is a practical caulking strip

with practical price and simple construction.Just fill the seam with lime putty, then plug in

the filling thread, press it flat, then brush a layer, natural air dry after grinding sand.This

kind of mending thread has good tensile and compressive properties and is necessary

material for decoration project.

The t-shaped seam repair strip is different from the ground glue seam repair strip, which

has a wider application scope. It is mainly used for plaster seam repair strip, flat Angle

seam repair strip, mainly PVC plastic seam repair strip, and metal seam repair strip with

higher requirements.
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抹灰停止网建筑装修新建材-抹灰停止网、收边条，停止抹灰收邊網可以在灰泥工程之稜線

上形成直邊抵抗破裂或龜裂，並保護及補強灰泥最脆弱的部分，其網翼可以在稜線之任何一

側牢固地錨入所抹灰泥的全部深度中。

護角網對灰泥粉飾而言是非常重要的，因為建筑的施工中及完工使用時灰泥轉角處最容易遭

致損害，而得以固強，且因其施工容易可節省大量時間。其它規格也可定製，歡迎來電來信

查詢

单边护角网，抹灰停止条，单边抹灰护角网又称抹灰停止条，由拉网护角网和停止口组成，

成 L形状，主要用于工地施工时抹灰停止使用，配合批荡网，模板网进行使用，有效地提

高了效率。

目前国内还未使用，主要出欧洲、澳大利亚、新加坡等其他国家。

抹灰停止条收口网，护角网，停止收口网，停止抹灰网，水泥停止网的作用

停止抹灰收边网可以在灰泥工程之棱线上形成直边抵抗破裂或龟裂，并保护及补强灰泥最脆

弱的部分，其网翼可以在棱线之任何一侧牢固地锚入所抹灰泥的全部深度中。

应用：停止抹灰网适用于建筑施工一切从个人住宅的多层结构到任何水泥抹灰工程。能够保

证边缘干净整洁，主要用于墙面和窗户框边和天花板装饰。

Plaster Stop Mesh, New building materials for building decoration ,stop plaster edge

drawing net can form straight edges on the edges of plaster works to resist cracking or

cracking, and protect and reinforce the most fragile parts of plaster. Its net wings can be

firmly anchored into the full depth of plaster applied on either side of the edge.

Angle netting is very important for stucco because it is most likely to cause damage to the

stucco corners during construction and after use, and is therefore strong and saves a lot

of time because of its ease of construction.Other specifications can also be customized,

welcome to inquire

Single side Angle protection net, plaster stop bar, single side plaster Angle protection net,

also known as plaster stop bar, consists of mesh Angle protection net and stop mouth,

into the shape of L, mainly used for site construction when plaster stop use, with batch

swing net, template net to use, effectively improve the efficiency.

At present, it is not used in China, mainly in Europe, Australia, Singapore and other

countries.

Plastering stop edge mesh, Angle mesh, stop edge mesh, stop plastering mesh, cement

stop mesh

The discontinuation of the plasterwork will form straight edges on the edges of the stucco

works to resist cracking or cracking and to protect and reinforce the most vulnerable parts
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of the stucco. The mesh wings may be firmly anchored to the full depth of the stucco

applied on either side of the edge.

Application: stop plasterer is suitable for construction of everything from individual

residential multi-storey structures to any cement plasterer works.Can guarantee the edge

clean and tidy, mainly used for wall and window frame edge and ceiling decoration.

材质：热镀锌钢板、不锈钢板。

板厚：0.4-0.5
长度：常规 1m-3m，也可依客户要求制做。

高度：13mm.16mm.19mm
装箱：50条/箱

Material: hot dip galvanized steel plate, stainless steel plate.

Thickness: 0.4 to 0.5

Length: 1m-3m conventional, can also be made according to customer requirements.

Height: 13 mm, 16 mm, 19 mm

Packing: 50 pieces/carton
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PVC corner bead is used for corner reinforcement and protection. The multihole design
allows the plaster or stucco embed in to form the strong layer which is dent resistance and
distortion resistance. The bead helps to form the straight and neat line. The fiberglass
mesh adheres to the corner bead to reinforce the wall strongly and installed with the nails
easily. The PVC, UPVC and vinyl are three main raw materials and it has heat
preservation effect. PVC corner bead has been widely applied for corner protection and it
is an ideal choice to meet your needs.
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Feature

Multiple perforations along the flanges enhance joint compound bonding.
Chamfering design effectively avoid the water into the wall.
Fiberglass mesh wings offer reinforcement effect and thermal insulation function.
Flexible nature for easily cutting and bending for working need.
PVC material is water proof, rot resistance, anti impact and distortion
Raw material is environmental, lightweight and economical.
Durable enough lasting long lifespan.
Various angles and colors are offered.
Diverse types suit for different wall types.
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o Material: PVC, vinyl, UPVC.
o Thickness of bead: 0.3-8 mm.
o Width of bead: 20-45 mm.
o Length: 1-6 m.

PVC corner bead with fiberglass mesh
o Material: PVC bonded with fiberglass mesh.
o Length: 2000-3000 mm.
o Common size of fiberglass (mm): 70 × 70, 80 × 120, 100 × 100, 100

× 150
Color: white (standard), brown, blue, orange, or customized.
Hole type: round, diamond, triangle, or customized.
Notes: Special sizes can be made as requirement.

Application
This product is used for interior and exterior wall corner protection, it can reinforce corners
and form a straight line which looks nice.
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